
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr III/2014 

z III-ciej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 30 grudnia 

2014 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 15:30. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Miasta                                          - Józef Blank 

- Wicestarosta Nowomiejski                           -  Andrzej Ochlak 

- Skarbnik Miasta                                             - Aneta Gołębiowska 

- Adwokat                                                        - Tomasz Kwiatkowski 

- Radny Powiatu                                              -  Bogumił Kurowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego                    - Damian Artuszewski, Marzenna Klimek,                

                                                                           Dariusz Sobaszkiewicz 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z II-giej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

    Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2014-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/232/2013 Rady Miejskiej w 

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

    Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2014 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  

    bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto  

    Lubawskie. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Nowego Miasta Lubawskiego    

      na Walne Zebranie Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XIX/117/08 Rady Miejskiej w       

      Nowym Mieście Lubawskim z dnia 26 lutego 2008 r. w sprawie przystąpienia Gminy  

      Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie do Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego  

      „Czyste Środowisko”. 

12. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

13. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia III-ciej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.                                       

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego- 

Tomasza  Zawackiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 

(14 „za”) wybrała radnego – Tomasza Zawackiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej –M. Deja odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta 

Lubawskiego o wprowadzenie zmian w porządku obrad, który stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru przedstawicieli Nowego Miasta Lubawskiego na Walne Zebranie Stowarzyszenia 

Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) przyjęła proponowaną zmianę. 

Z kolei  poddał pod głosowanie  wprowadzenie w pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XIX/117/08 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 26 

lutego 2008 r. w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie do 

Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) przyjęła proponowaną zmianę. 

Rada Miejska nie wniosła innych  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad III- ciej sesji Rady 

Miejskiej.                                                    
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Ad. pkt 4 

Protokół z II-giej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Krzysztof  Hoppe nie zgłosił uwag do protokołu.   

Protokół z II-giej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie (14 

„za”).                                                    

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

W dyskusji głos zabierali: 

Radny – J. Oelberg 

Zapytał czy działka przy ul. Mickiewicza, o której wspominał pan Burmistrz w informacji 

międzysesyjnej, a na którą został podpisany w dniu 12.XII. 2014 r. akt notarialny na sprzedaż, 

dotyczy parkingu?  

Burmistrz – J. Blank 

Wyjaśnił, że to jest działka położona pomiędzy nieruchomością , będącą własnością pana 

Wiśniewskiego a państwa Kasprowiczów – restauracja Basztowa. Jest to pas 

niezagospodarowanej zieleni. Teren ten zostanie, zgodnie z planem zagospodarowania 

przestrzennego, 

 zagospodarowany przez osobę fizyczną. 

Radny – K. Hoppe 

Zapytał czy można gdzieś odnaleźć informację jakie zabytki z naszej parafii znajdują się w 

muzeum diecezjalnym, o otwarciu którego pan Burmistrz wspominał w informacji 

międzysesyjnej? 

Burmistrz – J. Blank 

Wyjaśnił, że w referacie promocji znajduje się  folder, nie wszystkie wprawdzie, ale część 

zabytków tam się znajduje. Pan radny zechce przyjść do mnie lub do referatu promocji 

zapoznać się. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 
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Radni nie wnieśli ustnie zapytań. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2014-2035. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr III/13/2014 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/232/2013 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na rok 2014. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr III/14/2014 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr III/15/2014 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli  Nowego Miasta Lubawskiego na Walne Zebranie 

Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr III/16/2014 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/117/08 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 26 lutego 2008 r. w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie do Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 
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Uchwała Nr III/17/ 2014 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

W związku z brakiem w pkt 6 zapytań odpowiedzi nie było. 

Ad. pkt 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady III-ciej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

 Tomasz Zawacki                                                                                                                              

                                                                                                                   Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


